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Abstract (en)
[origin: WO2019025525A1] The invention relates to a circulation pump assembly comprising a first inlet (84), an outlet (80), an electric drive motor
(30) and at least one impeller (68; 100) driven by the drive motor (30) and which has at least one first flow path (26; 48) positioned in a connection
between the first inlet (84) and the outlet (80) for increasing the pressure of a fluid, wherein the circulation pump assembly has a second inlet (86)
and the at least one impeller (68; 100) has at least one second flow path (28; 50) for increasing the pressure of a fluid, which is positioned in a
connection of the second inlet (86) to the outlet (80), as well as a heating system having a circulation pump assembly of this type.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Umwälzpumpenaggregot mit einem ersten Eingang (84), einem Ausgang (80), einem elektrischen Antriebsmotor (30) sowie
zumindest einem von dem Antriebsmotor (30) angetriebenen Laufrad (68; 100), welches zumindest einen ersten, in einer Verbindung zwischen
dem ersten Eingang (84) und dem Ausgang (80) gelegenen Strömungsweg (26; 48) zur Druckerhöhung einer Flüssigkeit aufweist, wobei das
Umwälzpumpenaggregat einen zweiten Eingang (86) aufweist und das zumindest eine Laufrad (68; 100) zumindest einen zweiten Strömungsweg
(28; 50) zur Druckerhöhung einer Flüssigkeit aufweist, welcher in einer Verbindung von dem zweiten Eingang (86) zu dem Ausgang (80) gelegen ist,
sowie ein Heizungssystem mit einem solchen Umwälzpumpenaggregat.
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